



Referat fra møte i Østre Agder oppvekstforum

Referent	Sted	Tid
Helene Kløcker	Eureka kompetanse kursrom 1	01.03.2023 Kl.12:00 – 15:30

Til stede

Esther Kristine Hoel – Tvedestrand, Hallgeir Berge – Froland, Hildegunn Myre Dale – Vegårshei, Arne Haugland Mowatt – Grimstad, Øystein Neegaard – Arendal, Gunnar Wåsjø Simonsen – Gjerstad, Beate Aas – Risør.

Anniken Thomassen - Utdanningsforbundet
Kristin Skoglund Robstad og Åse Grethe Føyn - UiA

Gisle Hovdenak og Helene Kløcker møtte fra sekretariatet.

Forfall:
Tore Flottorp, Åmli

Saksliste

11/23 Godkjenning av [referat](#) fra møte i oppvekstforum 25.01.23.

Vedtak:
Referatet godkjent

12/23 Tilskuddsordningen i Østre Agder og #VårtAgder

Leder av oppvekstforum, leder av fagutvalg for barnehager og utviklingsveiledere vil møte med Bjørn Stian Hellgren i fylkeskommunen for å se på koblinger mellom Østre Agders tiltak i tilskuddsordningen og oppfølgingen av Regionplan Agder.
I denne sammenheng går vi gjennom mandatet for Oppvekstforum i Østre Agder.

Vedtak:
Oppvekstforum tar saken til orientering

13/23 Forslag om å gjennomføre møter i oppvekstforum og fagutvalg for barnehager på samme dag.

Etter drøfting mellom leder for oppvekstforum, leder fagutvalg for barnehager og utviklingsveilederne foreligger det forslag om å gjennomføre møter i Oppvekstforum og Fagutvalg for barnehager på samme dag. Det vil da være mulig å ha deler av dagen til

fellessaker og felleslunsj. Intensjonen er å få et sterkere bånd mellom forane for å komme nærmere en helhetlig satsing på oppvekst i regionen.

Dette bygger videre på signalene i NOU 2022: 13 «Med videre betydning — Et helhetlig system for kompetanse- og karriereutvikling i barnehage og skole»

Forslaget om å samle Oppvekstforum og Fagutvalg for barnehage på samme dag ble støttet av samtlige. Onsdag ble foreslått som fast dag. Det kan være hensiktsmessig å ha fellestemaer i fellesbolk midt på dagen. Forslaget tas opp på Fagutvalg for barnehager fredag 3. mars. Oppstart høsten 2023.

Vedtak:

Oppvekstforum støtter forslaget om å gjennomføre møter på samme dag.

14/23 Dekomp

Status og oppdatering i arbeidet.

Utviklingsveileder viser oversikt over de ulike satsingene og datoene. Påmelding til gruppene skjer via oppvekstledere. Oppvekstforum ønsker en oversikt over antall skoler i hver gruppe som kan melde seg på, samt en frist for påmelding.

De er ønskelig med kort informasjon – «flyers» på de ulike gruppene.

Vedtak:

Oppvekstforum tar saken til orientering

15/23 Kompetanseløftet.

a) Status og oppdatering i arbeidet

Det er avtalt besøk med alle kommunene med utviklingsveilederne innen april 2023. Grimstad finner ny dato. Arbeidsgruppa i Kompetanseløftet er utvidet. Alle kommunene representert + UiA og Statsforvalteren. Teamsmøte gjennomført 28. februar. Nytt møte 16. mars fysisk. Samlinger med PPT lederne gjennomført. Ny samling 7. mars.

Vedtak:

Oppvekstforum tar saken til orientering

b) Sak om kompetanseheving innen alvorlig skolefravær Statped, PPT og ungdomsskoler.

Bakgrunn for saken. Risør Interkommunale PPT har søkt og fått innvilget kompetanseheving for Vegårshei, Gjerstad, Tvedestrand og Risør. Kompetansehevingen gjelder u. trinnet og deltagere er rektor + spespedkoordinator og PPT- rådgivere. Dette er en ordinær systemhenvendelse som er innvilget.

Det gis mulighet for de øvrige kommunene Arendal, Froland, Grimstad og Åmli å søke kompetanseheving på samme emne gjennom Kompetanseløftet. De vil da følge samme opplegg. Medlemmene i oppvekstforum bes drøfte dette med sine PPT – ledere i forkant av møtet. PPT er naturlig nok informert og har vært med i drøftingen.

Det er to muligheter:

- Søknad om kompetanseheving underlagt Kompetanseløftet sendes for de øvrige kommune.
- Utvidet søknad for flere kommuner sendes Statped. Inntil 10 personer. Da inngår dette i den ordinære systemhenvendelsen som Risør har fått innvilget.

Vedtak:

- Det sendes ikke en samlet søknad fra de øvrige kommunene om alvorlig skolefravær som en del av Kompetanseløftet for PPT.
- Froland, Åmli og Grimstad gir rask tilbakemelding dersom de henger seg på Risør interkommunale PPT sin søknad. Arendal ønsker ikke å delta.

16/23 Samarbeidsforum 10.03.23

[Søknad om tilskudd til regional koordinator i distriktsvennlig barnehagelærerutdanning.](#)

Søknaden kommer fra Lister kompetanse, Østre Agder, Setesdal IPR og Avdeling for lærerutdanning, og er sendt Statsforvalteren/v Tone Sissener som mottar på vegne av Samarbeidsforum.

Rekomp midlene som tildeles Agder hvert år er tiltenkt flere kompetansetiltak i regionene. Minimum 70% skal gå til barnehagebaserte tiltak som regionene selv disponerer i partnerskap med UiA.

De resterende 30% av midlene kan benyttes til kompetansetiltak, vurdert utfra behov lokalt:

- barnehagefaglig grunnkompetanse
- kompetansehevingsstudier for fagarbeidere og assistenter
- fagbrev som barne- og ungdomsarbeider (praksiskandidatordningen)
- tilretteleggingsmidler for lokal prioritering.

Søknaden er knyttet til siste punkt «tilretteleggingsmidler for lokal prioritering.» Fylkeskommunen har finansiert praksisplasser for studentene samt koordinator for det første av de totalt fire årene studiet varer. Koordinatoren for Østre Agder er Berit Lie og jobber fra Tvedestrand. Om midlene ikke går til noen av disse tiltakene blir de overført til partnerskapet mellom regionene og UiA som en ekstra tildeling ved årets slutt.

Vedtak:

Oppvekstforum stiller seg bak vedtak fattet i Fagutvalg for barnehager 03.03.23

17/23 Gjennomføring av møter i regionen

Grimstad kommune inviterer oppvekstforum til Hommedal skolegård 14.06.23.

Forslag til organisering av dagen:

11:00 – 11:45 Lunsj i Grimstad sentrum

12:00 – 13:00 Omvisning Hommedal skolegård

13:00 – 15:30 Møte i oppvekstforum

Vedtak:

Oppvekstforum er positive til initiativet fra Grimstad.

18/23 Ny leder av oppvekstforum fra august 2023.

Liste over rullering av ledervervet i oppvekstforum vedtatt 23.09.20:

Tvedestrand	2021 – 23
Vegårshei	2023 – 25
Gjerstad	2025 – 27
Grimstad	2027 – 29
Froland	2029 – 31
Arendal	2031 – 33
Risør	2033 – 35
Åmli	2035 – 37

Representant fra Vegårshei sitter som kontakt for oppvekstforum i Forvaltningsgruppe IKT-oppvekst. Vervene som leder av oppvekstforum og IKT-kontakt fremstår som lite forenlige, arbeidsbyrden tatt i betraktning. Arbeidet inn mot IKT-oppvekst er omfattende og det fremstår som lite formålstjenlig å bytte kontaktperson da det tar tid å sette seg inn i arbeidet. Bør Vegårshei stå over ledervervet i Oppvekstforum?

Vedtak:

- Tvedestrand (leder av Oppvekstforum) og Vegårshei (IKT – kontakt) fortsetter sine verv ut 2023.
- Avtroppende leder fortsetter som nestleder.
- Overgang i vervene er 01. august.
- Ny fordeling av verv følger tabellen:

Leder av Oppvekstforum	Representant til Forvaltningsgruppe IKT-oppvekst	Tidsrom
Tvedestrand	Vegårshei	2021 – 2024
Gjerstad	Grimstad	2024 – 2026
Froland	Arendal	2026 – 2028
Risør	Åmli	2028 – 2030

19/23 Nettverksarbeid aktuelle fagtemaer for Oppvekstforum

Oppvekstforum drøfter ulike fagtema som er aktuelle å bruke tid på og evt. eksterne fagpersoner vi ønsker å invitere inn. Er faglig retning i KONA nok eller er det andre områder som oppvekstforum i Østre Agder ønsker å prioritere tid på?

Det er f.eks. naturlig for oppvekstforum å bruke tid på rapporten: "En skole for vår tid".

Hvordan bør dette arbeidet foregå?

Medlemmene i oppvekstforum ble delt inn i tre grupper. Det ble drøftet hvilke temaer som kunne være aktuelle i Oppvekstforum. Flere mente at føringer for de neste årene kan være «En skole for vår tid».

Følgende emner ble foreslått:

- NY opplæringslov i 2024
- Skolenærvær/ skolefravær/ 9A/ atferdsproblematikk
- Tidlig innsats
- Forebyggende plan/BTI
- Innsatstrapp
- Målbilde fra oppvekst (bestilling kommer fra IKT-agder)
- Spesialundervisning
 - Økning i vedtak om spesialundervisning i mange kommuner. Hva gjør vi? Hvilke tiltak?
 - Øke handlingsrommet til rektor ved å redusere antall vedtak om spesialundervisning
- Saker fra Udir:
 - Kompetansepakker som kommer (eks. kunstig intelligens)
 - Andre pakker som kommer eller som allerede ligger der.
- Kvantitativt:
 - Hvordan bruke elevundersøkelsen som styringsverktøy? Det er utfordringer nå eks GDPR.

- Mobbetallene øker, kan vi se litt på hvordan vi jobber i de ulike kommuner med risikovurdering versus sårbarhetsanalyse?
- Tilstandsrapporten, hvordan jobbes denne med i de ulike kommuner? Noe vi kan dele med hverandre her?

Vedtak:

Utviklingsveileder formulerer en oppsummering av tema og utarbeider forslag til årshjul til neste møte.

20/23 Forvaltningsgruppe IKT-oppvekst

Oppdatering fra oppvekstforums representant i forvaltningsgruppen.

Hildegunn Myre Dale, har stilt i følgende møtearenaer det siste året:

- Styringsgruppe Ikt-forvaltning (i samarbeid med IKT-agder v/Glenn Vidar Lindberg)
- Porteføljekontor med SG-ledere (i forkant av porteføljerådet IKT-agder v/Trine Heen)
- Policy og kjøreregler for systemforvaltning basert på eierstrategi (IKT-agder v/Rune Møster)
- Sitter i prosjektstyre og deltar på møter i Bredding av Min side (IKT-agder v/Sebastian T. Salgado)

Hildegunn Myre Dale viser en oversikt (sola) over alle de ulike satsingene som er i IKT Agder Samhandlingsportalen. Mange heftige prosjekter på gang blant annet Visma Flyt sikker sak / Visma Flyt skole

Vedtak:

Oppvekstforum tar saken til orientering.

21/22 Eventuelt

Lokalt gitt eksamen.

Noen skoler stiller med få eller ingen sensorer noe som gjør gjennomføringen i år mer utfordrende enn normalt. Oppvekstforum drøftet saken. I etterkant av møtet spiller Arendal inn følgende:

Alle elever på 10. trinn skal trekkes ut til muntlig eksamen. Vi viser til § 3 – 28 Sensur i Vurderingsforskriften.

Vedtak:

Oppvekstforum tar saken til orientering.